
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 84. posiedzeniu Senatu 

w dniu 31 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Oława jako jedno z ostatnich miast powiatowych na Dolnym Śląsku nie ma obwodnicy drogowej. Na kon-

ferencji w hotelu „Wrocław” 30 czerwca 2018 r., w odpowiedzi na pytanie starosty Brezdenia, zalecał Pan 

cierpliwość i oczekiwanie na działania rządu w tej sprawie. 

Po wyborach samorządowych powstała koncepcja współfinansowania przez rząd obwodnicy i mostu w jej 

ciągu. Niestety wciąż nie ma konkretnych działań ani zobowiązujących deklaracji. 

Czy można liczyć na podjęcie działań w sprawie budowy obwodnicy jeszcze za tej kadencji rządu? 

Z szacunkiem 

Jarosław Obremski 
 


